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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 47 

Dato: 12. april 2023  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:30 

Referent: Merete 

Afbud: Ingen______________________________________________________________________ 

Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 46: Referatet blev godkendt. 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse 

1. Status OG: - Generalforsamling: Bjarne orienterede, at dagsordenen til OG´s 

generalforsamling er sendt ud med de forslag på dagsordenen som vi allerede var bekendt 

med. - Ansøgning om aktindsigt til Furesø kommune vedr. nyt erhvervsområde i Farum 

Nord. OG´s bestyrelse fik delvist afvist at få aktindsigt. Begrundelsen var, at akterne og 

dokumenterne er interne arbejdsdokumenter eller korrespondancer, der er vurderet til 

ikke at være omfattet af den konkrete aktindsigt anmodning. Vi er foreløbig bekendt med, 

at det er firmaet IBSEN PHOTONICS A/S, der har søgt om en byggegrund da, firmaet skal 

udvide.   

2. Status Skjøde: Indreguleringsrapporter. Bjarne har modtaget indreguleringsrapporter 

vedr. emhætter/ventilation for hver enkelt bolig af Skjøde. Dog mangler fælleshuset. 

Bjarne har talt med Anders om at give JT3 indsigt i rapporterne, da vi gerne vil have en 

faglig vurdering. Vi venter på opfølgning med JT3. -Tegninger. Vedr. tegninger fra Skjøde, 

selvom Bjarne har rykket igen, har vi stadig ikke modtaget nogen tegninger. - Opdatering 5 

års eftersyn. OK fonden indkalder entreprenøren til eftersyn. Byggeskadefonden vender 

selv tilbage. Vi kunne godt tænke os at byggeskadefonden kom et par dage før 

entreprenøren.  

3. Status DAB: Brunata har sat en ny antenne op i nr.30. Nu skal alle målere virke, de aflæser 

en gang i døgnet. Vi tjekker op på funktionaliteten efter ½ år. Lige nu ser det ud til at 

fungere. - Råderetskataloget. Bjarne orienterede at vi desværre ikke kunne lave 

råderetskataloget i aften som planlagt. Det var aftalen efter bestyrelsens møde med Martin 

og Filitz den 28. marts 2023 at de skulle sørge for, at de sidste kommentarer kom i 

råderetskataloget så dette kunne blive forelagt fællesskabet efter bestyrelsens 

gennemgang. Desværre sendte Martin, DAB en mail den 12. april kl. 17:26 hvor han skrev 

at det desværre ikke var muligt at lave kataloget da DAB ikke havde sendt kataloget som et 

Word dokumentet. - DAB-portal. Bjarne orienterede at vi kun delvis havde fået adgang til 

DAB-portalen. - Repræsentantskabsmøde i DAB. Bjarne ville orientere DAB om, at vi 

kommer 4 fra Hjorteparkens bestyrelse til DAB´s repræsentantskabsmøde den 10. maj. 

4.Andet.  
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1. Revnet rude: Den inderste rude i HP4 er revnet, Bjarne afventer tilbud på rude fra 

Velfac.  

2. Ansøgning fra udeudvalget: Glennie har på udeudvalgets vegne søgt om 3-4000kr. 

til grus, samtidig foreslog Bjarne at slå udgifterne sammen til montering af en 

brøndring i plænen. Sagen undersøges nærmere. 

3. Skægkræ: Der er indkøbt forskellige ”kemikalier” til forsøg med bekæmpelse af 

skægkræ i nr. 14 og 16, der har været mest plaget. Vi vil få resultatet af forsøgene 

når de forskellige kemikalier er afprøvet. 

4. Skadedyrsbekæmpelse: Bjarne Ø vil efter aftale med Jonna fra Udeudvalget tage 

sig af dette område indtil videre. 

5. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Evaluering af Fællesmøde den 15.marts: Det blev vendt i bestyrelsen om den lange liste 

med udvalg og grupper på dagsordenen til fællesmøderne var for meget. Der var enighed 

om at vi bevarede listen som den er fremover.  

2. Andet: 

1. Elafgift/BBR-registrering. Kjeld orienterede at i forbindelse med hans undersøgelse 

af, om det var muligt at få nedsat EL afgift i Hjorteparken, havde konstateret at 

vores BBR-registrering af vores fælleshus sandsynligvis var forkert. Fælleshuset er 

registeret under anvendelseskode 590 hvilket svarer til ”en sommer eller 

feriebolig”. Det burde være under BBR-registrering anvendelseskode 190 som lyder 

”en anden bygning til helårsbeboelse”. Der var enighed i bestyrelsen om at vi ville 

undersøge om et nyt BBR-nummer vil have nogen indflydelse på beregningen af 

grundskylden/Ejendomsskatten. Bjarne Ø og Kjeld vil undersøge sagen. 

2. Hjertestarter. Jette undersøger hvad tidsfristen er for at samle ind til endnu et 

årsabonnement, hvis forslaget på OG`s generalforsamling bliver nedstemt. 

 

4. Sager til behandling   

ALLE PUNKTER ER UDSAT TIL ET SENERE MØDE grundet manglende input fra DAB jf. pkt. 3.3 

– Status DAB!  

1. Gennemgang og forberedelse af opdatering vedrørende Hjorteparkens 

vedligeholdelsesstandarder. NB! Dette forudsætter at vi har modtaget et oplæg fra Martin 

og Filiz forud for mødet. OBS! Sker det ikke agter jeg at aflyse og udsætte 

bestyrelsesmødet indtil vi har modtaget materialet fra DAB!  Udsat.  

2. Drøftelse af oplæg til revision af Husorden. -Udsat. 

3. Drøftelse af oplæg til revision af Forretningsorden for Fællesmøder. -Udsat. 

4. Drøftelse af oplæg til revision af Forretningsorden for Bestyrelsen. -Udsat. 

5. Fastlæggelse af nye mødedatoer 2023, herunder regnskabsmøde og budget møde samt 

udarbejdelse af forslag ang. ud-og indflytnings-procedure boliger. – Udsat. 

 

5. Eventuelt 


